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Projekt   

RM.0002.63.2023 

Protokół nr LXIV/2023 

z obrad LXIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 26 lipca 2023 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady LXIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:09 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego, 

Z-cę Burmistrza Monikę Pawlik, Radną Powiatu Łódzkiego Wschodniego Klaudię 

Zaborowską i Martę Stasiak, Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie, Kierowników 

Referatów z Urzędu Miejskiego i jednostek organizacyjnych gminy Rzgów, sołtysów oraz 

poinformował, że obrady LXIV sesji są transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad 

sesji jest utrwalane i udostępniane w Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Maciej Kozerski.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na ustawowy 

stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 13 radnych i stwierdził prawomocność obrad. 

Nieobecni: radna Kamila Kuźnicka (dotarła później), radny Paweł Redzynia. Lista obecności 

radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Zbigniewa Cisowskiego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, 

Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

 „BRAK GŁOSU” (2 radnych) 

Jan Spałka, Zbigniew Waprzko 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie LXIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  
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6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków zespołu interdyscyplinarnego (DRUK 4) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2023-2034. (DRUK 1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2023. 

(DRUK 2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Romanowie. 

(DRUK3) 

12. Komunikaty, sprawy różne.  

13. Zamknięcie LXIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o projekt 

uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi 

na uchwałę Nr XLII/384/2014 Rady Miejskiej w Rzgowie z dnia 15 stycznia 2014 r. w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rzgowa, 

rejon ulic: Kopernika-Górna-Bema-Łódzka. (DRUK 5) 

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie swój wniosek. 

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnego 

Zbigniewa Waprzko. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, 

Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Jan Spałka 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia 

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie LXIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków zespołu interdyscyplinarnego (DRUK 4) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2023-2034. (DRUK 1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2023. 

(DRUK 2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Romanowie. 

(DRUK3) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Łodzi skargi na uchwałę Nr XLII/384/2014 Rady Miejskiej w 
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Rzgowie z dnia 15 stycznia 2014 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rzgowa, rejon ulic: Kopernika-

Górna-Bema-Łódzka. (DRUK 5) 

13. Komunikaty, sprawy różne.  

14. Zamknięcie LXIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Informacje o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów przedstawił Komendant Komisariatu Policji 

w Rzgowie podinsp. Tomasz Konopka. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Radny Jan Spałka zgłosił, że na drodze Prawda-Guzew powstają nielegalne wysypiska śmieci. 

Radny prosi o skierowanie tam patrolu w nocy.  
 

Ad.6. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa przedstawił Burmistrz 

Rzgowa Mateusz Kamiński.  

Burmistrz poinformował o ostatnich wyjazdach w związku z nawiązaną współpracą 

zagraniczną z Włochami i Rumunią, podziękował radnym biorącym udział w tych delegacjach.  

Wiceprzewodniczący rady Zbigniew Cisowski odbył delegację do Włoch razem z 

przedstawicielami Orkiestry Dętej w Rzgowie na przegląd zespołów. Delegacja ze Rzgowa 

została bardzo dobrze przyjęta i ugoszczona.  

Radna Ewa Tyll powiedziała, że współpraca jest na bardzo wysokim poziomie co można było 

dostrzec na delegacji, na której była w Rumunii. Radna pochwaliła taką wzorową współpracę 

międzynarodową.  

Radny Jan Spałka również podziękował wszystkim którzy brali udział w delegacji do Rumunii.  

Burmistrz Mateusz Kamiński zdemontował nieprawdziwe informacje pojawiające się w 

Internecie. Nieprawdą jest to, że gmina straciła 40 ha terenów ZWiK w Kalinku, a 

reprezentujący gminę pełnomocnik nie ma żadnego konfliktu interesów. Łódzka strona złożyła 

wniosek o zasiedzenie wtedy kiedy gmina wystąpiła o zapłatę za bezumowne korzystanie z 

gruntu. W tej sprawie będą trwały negocjacje.  

Nie jest prawdą, że burmistrz sabotuje charytatywny mecz. Mieszkańcy byli na spotkaniu, na 

którym padło pytanie dotyczące organizacji meczu w piątek 25 sierpnia przed dniami Rzgowa. 

Po rozmowie z pracownikami urzędu burmistrz wyjaśnił, że nie jest to odpowiedni termin z 

uwagi na prace przygotowawcze na stadionie na dni Rzgowa. Ponadto do tej pory nie został 

złożony oficjalny wniosek o Patronat Honorowy.  

Radny Jarosław Świerczyński odniósł się do współpracy zagranicznej i przedstawicieli rady, 

którzy brali w niej udział. Radny uważa, że byli to przedstawiciele burmistrza, a nie rady, 

ponieważ nie zgłoszono żadnego wniosku o wybór przedstawicieli rady do udziału w takiej 

wymianie.  

Burmistrz powiedział, że radni biorący udział w delegacji zostali zaproszeni imiennie przez 

gospodarzy wydarzeń.  

Mieszkanka Gminy Rzgów odniosła się do słów Burmistrz dotyczących meczu 

charytatywnego. Jedyną prawdą jaką burmistrz przedstawił jest propozycja terminu organizacji 

meczu, aby nie generować dodatkowych kosztów. Mieszkanka była przygotowana i miała 

pismo ws honorowego patronatu burmistrza, ale Burmistrz nie był zaineresowany. Ponadto 

wiele firm było zainteresowanych wsparciem meczu, a ale nagle się wycofało.     

Burmistrz poprosił o reakcje przewodniczącego rady w sytuacji obraźliwych komentarzy i 

pomawiania osób znajdujących się na sali. Pismo w sprawie honorowego patronatu nie zostało 

złożone do urzędu. Ponadto takie imprezy należy planować z dużym wyprzedzeniem.  

Radny Zbigniew Waprzko zapytał kto jest organizatorem meczu charytatywnego. 

Mieszkanka Gminy Rzgów powiedziała, że mecz organizują społecznicy z gminy Rzgów, 

patronuje ksiądz proboszcz. Caritas nie mógł udostępnić konta, ponieważ to są zbyt duże 

pieniądze, dlatego konto zostało udostępnione przez proboszcza.  
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Radny Zbigniew Waprzko powiedział, że miesiące sierpień, wrzesień są miesiącami pełnymi 

imprez.  

 

Ad.7. 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poinformował, co w okresie międzysesyjnym działo się 

w Radzie Miejskiej.  

Przewodniczący rady dziwi się że burmistrz porusza tematy związane z mediami 

społecznościowymi i informacjami tam zamieszczanymi, tym samym wywołując ludzi do 

odpowiedzi.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że na Facebooku jest profil, który narusza jego dobra 

osobiste, a Przewodniczący rady jest osobą, która popiera ten profil. Burmistrz liczy na zmianę 

nastawienia Przewodniczącego Rady i stanowcze reagowanie na obrażanie gości na tej Sali.   

 

Ad.8. 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik MOPS w Rzgowie Aneta Łopyta. Nie było uwag.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIV/636/2023 w sprawie trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-

Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Ad.9. 

Projekt uchwały przedstawiła inspektor Danuta Rusinkiewicz.  

  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIV/637/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2023-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kordian 

Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Jarosław Świerczyński 

 „NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 
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Ad.10. 

Projekt uchwały przedstawiła inspektor Danuta Rusinkiewicz.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIV/638/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2023. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 

 „WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (4 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Ad.11. 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa 

Justyna Błach.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIV/639/2023 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Romnowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan 

Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, 

Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (3 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Zbigniew Waprzko 

 „NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Ad.12.  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący rady Radosław Pełka.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXIV/640/2023 w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi na uchwałę Nr XLII/384/2014 

Rady Miejskiej w Rzgowie z dnia 15 stycznia 2014 r. w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rzgowa, rejon ulic: 

Kopernika-Górna-Bema-Łódzka. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Kordian Skalski  Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-

Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Marek Bartoszewski 

 „NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Ad.13.  

Radny Jarosław Świerczyński zapytał o kwestie budowy wiaty na ul. Nasiennej na kontenery. 

Ponadto zapytał dlaczego można było wybudować wiatę w Starowej Górze na boisku w samej 

granicy a na ul. Nasiennej się nie da.  

Zastępca Burmistrza Monika Pawlik wyjaśniła, że w sprawach legalności budowli kompetentny 

jest nadzór budowalny a nie burmistrz.  

Kierownik Inwestycji Iwona Kowalczyk powiedziała, że przepisy prawa są dla wszystkich i 

należy się do nich stosować. Jeżeli należy zachować odległości to trzeba się tego trzymać. 

Kierownik ubolewa, że wcześniej pracujący tu pracownicy nie zweryfikowali tego tematu. 

Zastępca Burmistrza Monika Pawlik poprosiła Panią kierownik o dostarczenie opinii fachowca 

w sprawie wiaty śmietnikowej na ul. Nasiennej na ręce przewodniczącego rady.  

Radna Kamila Kuźnicka również poprosiła o opinię fachowca, który przedstawił opinie 

dotyczącą budowy drogi w ul. Wójtowskiej.  

Mieszkanka gminy Rzgów wróciła do tematu meczu charytatywnego. Organizacja meczu jest 

to poważny koszt dlatego wsparcie sponsorów jest bardzo potrzebne. Jeżeli burmistrz nie 

wesprze meczu to mecz odbędzie się w sąsiedniej gminie w Ksawerowie. Mieszkanka 

poinformowała, że złożyła zawiadomienie do Prokuratury w związku z niezgodną z projektem 

realizacją inwestycji na ul. Południowej w Rzgowie.  

Radny Zbigniew Waprzko uważa, że mieszkanka nie jest przygotowana do organizacji meczu, 

ponieważ nie ma czegoś takiego jak społecznicy. Takie wydarzenia może organizować komitet 

organizacyjny, organizacja pozarządowa bądź stowarzyszenie.  

Radny Kordian Skalski zmienił temat na temat hejtowania burmistrza w Internecie, 

jednocześnie przytaczając definicję hejtu. Radny uważa, że konstruktywna krytyka, satyra czy 

potwierdzenie rzeczywistości w dokumentach to nie jest hejt. Radny zapytał jaką burmistrz 

posiada wiedzę na temat rekultywacji i czynionych uzgodnień ze ZWIK w temacie 

rekultywacji.  

Burmistrz powiedział, że w tej sprawie prowadzone jest postępowanie sądowe, w które 

zaangażowany jest pełnomocnik gminy. Sesja rady nie jest miejscem na tego typu rozmowy.  

Ponadto burmistrz zaznaczył, że przewodniczący rady pozwala na cyniczne zachowania 

pewnych osób, wywoływanie niepotrzebnych tematów i obrażanie gości, co nie służy dobru 

gminy.  

Radny Kordian Skalski powiedział, że nadrzędną sprawą dla burmistrza powinno być 

niedopuszczenie do złożenie wniosku o zasiedzenie przez ZWiK w Łodzi. Z informacji jakie 

posiada radny wynika, iż najpierw wpłynął wniosek o zasiedzenie złożony przez ZWiK a potem 

gmina Rzgów wystąpiła o zapłatę. Burmistrz dopuścił do tego, że gmina Rzgów nie ma wpływu 

na rekultywację. Ponadto umowa dzierżawy została przygotowana przez radcę prawnego 

Urzędu w czasie kiedy świadczył usługi na rzecz ZWiK w Łodzi. W dn. 3 lipca radny złożył 

zapytanie dotyczące udostępnienia kserokopii wniosku o zasiedzenie, odpowiedzi gminy na ten 

wniosek oraz opinii adwokat wówczas obsługującej Urząd odnośnie prawa własności do 

nieruchomości. W tej sprawie radny otrzymał odpowiedź, że pismo skierowane do burmistrza 

nie nosi znamion „zapytania radnego” w związku z czym radny wystąpił z pismem dotyczącym 

kontroli radnego o wskazane kopie. W dn. 25.07 kopie nie były przygotowane, a radnemu 
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pozwolono na sporządzenie notatek i fotografii, co nie było zgodne z treścią żądania radnego. 

Po blisko 2 godzinach czekania radny otrzymał kserokopie, za które musiał wnieść opłatę w 

wysokości 60,00 zł. Radny poinformował, że odbyły się dwie rozprawy dotyczące wniosku o 

zasiedzenie terenów, miała być kolejna, ale strona łódzka wystąpiła z wnioskiem o polubowne 

załatwienie sprawy. Od lutego ze strony gminy Rzgów w celu polubownego załatwienia sprawy 

nie dzieje się nic.     

Mecenas Maciej Kozerski powiedział, że radny Skalski od roku insynuuje jakiś rodzaj konfliktu 

interesów pomiędzy obsługa prawną gminy Rzgów a obsługą prawną ZWiK w Łodzi. Mecenas 

poinformował, że nigdy żaden mecenas świadczący pomoc prawną na rzecz gminy Rzgów nie 

pozostawał w konflikcie interesów w związku z toczącymi się sprawami dotyczącymi 

osadników czy uzdatniania stacji wody, które są użytkowane przez ZWiK w Łodzi.       

Burmistrz Mateusz Kamiński przytoczył definicję hejtu z Wikipedii i uważa, że pewne wpisy 

radnego Skalskiego mają znamiona hejtu wobec jego osoby. Jeżeli chodzi o kontrolę radnego, 

to radny mógł zaproponować Komisji Rewizyjnej wspólną kontrole tego tematu, a nie 

przystępować do indywidualnej kontroli i angażować w to pracowników Urzędu.  

Z-ca Burmistrza Rzgowa Monika Pawlik uważa, że radny chce rozstrzygać o sprawie, która nie 

należy do kompetencji gminy, sprawa jest w sądzie i należy poczekać na jej rozstrzygnięcie. 

Pani Pawlik przypomniała, że gmina Rzgów nie jest stroną w sprawie rekultywacji terenu, od 

czego odwołała się do ministra, ale przymiotu strony nie uwzględniono. Dopóki nie będzie 

wpisu do księgi wieczystej dopóty gmina Rzgów nie można nadawać sobie przymiotu 

właściciela czy też strony. Zastępca Burmistrza poprosiła, aby zapytania radnych były 

konstruowane w odpowiedni sposób, zgodnie z definicją zawartą w ustawie. 

Radny Kordian Skalski powiedział, że to burmistrz i zastępca wykorzystają pracowników do 

tego, aby utrudnić dostęp do informacji, do tworzenia kilku wersji odpowiedzi zamiast udzielić 

odpowiedzi. Radny uważa, że to kierownictwo Urzędu nie ma szacunku do pracy swoich 

pracowników.  

Radny Jarosław Świerczyński zauważył, ze na teren osadników jeżdżą ciężarówki z napisem 

ZWiK Łódź i warto sprawdzić czy czegoś nie zwożą na ten teren.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka odnosząc się do definicji hejtu przytoczonych na sesji  

powiedział, że jest wolność słowa w Polsce, a na Facebooku nie ma profilu jako funkcjonariusz 

publiczny.  

Burmistrz powiedział, że kandydując do rady gminy rezygnuje się z prywatności.  

 

Ad.14. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 12:37 

zamknął obrady LXIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad LXIV sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu  

i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2023.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 
  

http://www.rzgow.pl/

